

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

各位高班家長：

二零一九至二零年度下學期行將完成，茲將有關事項，通告如下：

- (一) 7月1日(星期三)為香港特別行政區成立紀念日假期，放假一天。
- (二) 7月2日(星期四)，上課時間照常。
- (三) 7月3日(星期五)為生日會，上課時間照常。
- (四) 7月10日(星期五)為學期終家長日，學生毋須上課，誠邀 貴家長於是日上午/下午____時____分與學生(____班____)需穿著整齊校服到校，共商學生學習情況，並派發下學期評估表，若 貴家長未能依上述時間到校，請事前與班主任聯絡。
- (五) 由於新冠肺炎疫情停課關係，故高班會由7月15日(星期三)至7月20日(星期一)補課，上、下午及全日班上課時間為半天。
- (六) 7月21日(星期二)高班於本校禮堂舉行第28屆畢業暨頒獎禮，誠邀 貴家長出席(只限1位家長)，時間為上午9時30分至11時。
學生須於8時45分回校集合。
- (七) 暑假日期由7月22日(星期三)至8月31日(星期一)。
- (八) 二零二零至二一年度上學期開課日期：
高、低班：9月1日(星期二)開課，上課時間照常。(半日班為三小時，全日班為全日上課)校車時間照常。

校長 鄭家鳳 啟

二零二零年六月二十三日

家長閱後簽署：_____

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:200604(a)
23rd June, 2020

Dear Parents,

The school year 2019/20 will nearly come to the end. Please be advised of the following matters:

- (1) 1st July, 2020 (Wednesday) is the Hong Kong Special Administrative Region Establishment Day, which is the school holiday.
- (2) The classes will resume on 2nd July, 2020 (Thursday).
- (3) 3rd July, 2020 (Friday) is the day of birthday party. The school time is as normal.
- (4) The Parents' Day will be held on 10th July, 2020 (Friday). There is no school on that day. We meet parents individually. We cordially invite parents to attend our Parents' Day as scheduled time _____ together with the student (_____ Class _____). Students are required to wear **tidy school uniforms**. We will talk about student's school life and distribute the 2nd assessment to parents. If parents cannot attend as scheduled, please notify the class teacher in advance.
- (5) Due to the coronavirus disease, the tutorial classes will be provided from 15th July (Wednesday) to 20th July, 2020 (Monday). The school hours of all the class remain unchanged (i.e. still half-day classes)
- (6) The graduation ceremony will be held on 21st July (Tuesday) in our school hall. We cordially invite parent to join (only one parent is allowed). It starts from 9:30 a.m. to 11:00 a.m.
Students have to come back to school at 8:45 a.m.
- (7) The summer holiday starts from 22nd July (Wednesday) to 31st August, 2020 (Monday).
- (8) New school term of year 2020/21:
For K2 & K3 students : The school commencement day is on 1st September,2020 (Tuesday). The school time is as normal. It takes 3 hours for half-day classes and full day for whole-day classes. The school bus service will be provided.

Yours faithfully,

Cheng Ka Tung

Principal

I have read and understood this circular.

Signed by Parent : _____

Date : _____